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        Beschreibung:

        Roy Lichtenstein - Hopeless, 1968
Silkscreen on paper (pasted on panel).
An original screenprint exhibition poster printed by Albin Uldry and published by Kunsthalle Bern both in Bern, Switzerland. Photography by Andre Morain of Paris, France. The poster was produced for Lichtenstein's special exhibition at the Kunstahalle Bern Museum February 23rd - March 31st, 1968. The image featured on this poster is of Lichtenstein's 1963 oil and acrylic painting on canvas titled "Hopeless". Ref.: Döring "Lichtenstein Posters" No.105. This piece is in good condition with signs of yellowing, scratches and wear to edges, 129 x 92 cm
Sérigraphie sur papier (collée sur panneau).
Affiche d'exposition originale imprimée en sérigraphie par Albin Uldry et publiée par la Kunsthalle Bern à Berne, Suisse. Photographie par André Morain de Paris, France. L'affiche a été produite pour l'exposition spéciale de Lichtenstein au Kunstahalle Bern Museum du 23 février au 31 mars 1968. L'image présentée sur cette affiche est celle de la peinture à l'huile et à l'acrylique de Lichtenstein de 1963 intitulée "Hopeless". Réf. : Döring "Lichtenstein Posters" n°105. Cette pièce est en bon état avec des signes de jaunissement, des rayures et des usures sur les bords, 129 x 92 cm
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